
Bestyrelsens beretning 2016 

Så er vi nået til årets – og bestyrelsens beretning for 2016. 

Først vil jeg nævne bestyrelsens medlemmer som er:  

Marianna Sørensen, nr. 102 (kasserer), Mathias Mathiesen nr. 90, Erik Hasselstrøm nr. 132, René 

Nielsen nr. 136 - sekretær, Finn Hove, nr. 56 - suppleant, Julie Rettig Petersen, nr. 108 – formand. 

Der har, igen i går, været en del ting der skulle laves.  

Der er indkøbt og opsat ny legeplads, da den gamle var faldefærdig. Det er René der har været 

primus motor på det projekt godt hjulpet på vej af gode naboer. Stor tak for hjælpen. Generelt 

René, er du en ildsjæl, og jeg ved ikke hvad vi skulle gøre uden dig  Mai, tak fordi vi må låne 

ham i det omfang som vi gør  

Der har været ekstra arbejdsdage til maling af skuret på bålpladsen. Skuret har også fået nyt tag. 

Stor tak til dem der mødte op og brugte søndage og mandag aften i den forbindelse. Især til 

Lorenz som har svejst tagpap og kravlet ihærdigt rundt på taget. Igen var det bestyrelsen der trak i 

arbejdstøjet.  

I det tidlige forår mødte bestyrelsen op meget tidligt en søndag morgen for at fælde træer sammen 

med en skovarbejder. Vi fældede de træer der umiddelbart var til fare for cyklister. Altså træer 

langsmed Gl. Ribevej som var i overhængende fare for at tabe grene under en storm eller 

lignende.   

Vi har sammen med kommunen fået foretaget den besigtigelse der skal fortælle os, hvilke træer og 

områder her hører til os. I den forbindelse har Kommunen påpeget, at der ikke må smides 

haveaffald i skoven. Kommunen så, at der lå haveaffald rundt omkring ved besigtigelsen.  

Tennisbanen har vi ikke kunne nå at gøre ret meget ved i løbet af vedligeholdelsesdagen pga. det 

lave fremmøde.  

 

 



Apropos vedligeholdelsesdagene så er det endnu et år hvor Tordenskjolds soldater har været på 

banen. Det er de samme igen der dukker op. Dog har fremmødet i år været meget ringere, og vi 

har ikke haft tid til alt det der skal laves. Skuret, træfældningen og legepladsen er det så og sige 

bestyrelsen der har alene, med hjælp fra ægtefæller, har stået for. Det er for meget arbejde for en 

bestyrelse.  

Jeg har ikke ønsket at genopstille i år, og det har så og sige været umuligt at finde en ny kandidat. 

Vi har spurgt rigtig mange steder, men ingen har haft lyst til at træde ind i bestyrelsen. Det bliver 

ikke ved med at gå, at bestyrelsen selv trækker i arbejdstøjet i det omfang som vi i år har gjort det, 

og når ingen vil ind i bestyrelsen kunne det tyde på, at tiden er moden til at vi finder eksterne 

løsninger på vedligeholdelse af vores grønne område m.m. I hvert fald føles det som om at 

opbakningen til vores Grundejerforening er svindende. Måske er det bare forandringens vinde der 

blæser. Noget nyt skal til at ske.  

Bestyrelsen har i år og forrige år forsøgt at indsamle mailadresser, således vi kunne sende 

invitationer m.m. ud på mail. Heller ikke dette er blevet vel modtaget. Der er modtaget 1/3 af 

mailadresse af de mulige.  

Engen (her bag ved) vil fortsat blive slået 2 gange årligt, så den ser fin og plejet ud, og den er 

netop blevet slået.  

Så vil jeg sige tak til festudvalget for arrangementerne de har stået for herunder gadefesten i aften. 

Jeg er sikker på, at det bliver en god.  

Så vil jeg lige nævne medlemmerne i Fest udvalget: Jane Petersen nr. 9, Martina Nielsen nr. 130 

og Mai Nielsen nr. 136 og Lillian nr. 128. 

Til slut en tak til vores revisor Poul Aage Hermansen, som har revideret vores regnskab for sidste 

gang. Stor tak til dig. Og tak til Jesper Jakobsen for tjansen i aften som dirigent. Generel tak til jer 

der bakker op om arrangementerne i foreningen og er med til at holde vores fælles arealer. 

Så vil jeg nævne, at i kan tjekke vores hjemmeside: hogelsbjerg.dk 

Det var min beretning – og dermed vil jeg overlade ordet til dirigenten og ønske en fortsat hyggelig 

aften – og samtidig takke for 6 gode år. 


